

裘錦秋中學(屯門)

## Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

## 家長通告 2024-2025/422 學校室內空氣質素追蹤工作坊

敬啟者:

為提升師生對學校室內空氣質素的關注,本校與香港教育大學合作,舉辦三場「室內空 氣質素追蹤工作坊」,讓同學可以操作檢測儀器,進行數據分析,了解監測與改善空氣質素的 方法。工作坊詳情如下:

· · · · · · · · · · · · · · · · · · ·	
日期及時間:	第一場:7月2日 (三) 下午四時正至五時三十分
	第二場:7月3日 (四) 下午二時正至三時正
	第三場:7月7日 (一) 下午二時正至三時正
地點:	1D: 學校 311 室
	2D: 學校 509 室
備註:	<ol> <li>學生須穿著整齊校服。</li> <li>學生必須依時出席,缺席者需辦理相關請假手續,若無故缺席將記考勤缺點。</li> <li>天氣惡劣安排: 當天文台發出紅色或黑色暴雨警告、八號預警或以上熱帶氣旋警告信號,而教育局宣布學校停課時,活動將順延至 其他日子並另作通知。</li> </ol>

如有查詢,請致電 2461 1555 與容尚君老師聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年六月十六日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

## Parents Circular 2024-2025/422 Workshop on Indoor Air Quality Tracking for Schools

Dear Parents/Guardians,

To enhance awareness of indoor air quality among teachers and students, our school has partnered with The Education University of Hong Kong to organize three "Indoor Air Quality Tracking Workshops." These workshops will allow students to operate monitoring equipment, conduct data analysis, and learn methods for measuring and improving air quality. Details are as follows:

Date and Time:	1 <sup>st</sup> Workshop: 2 <sup>nd</sup> July (Wed) 4:00 p.m. – 5:30 p.m.
	2 <sup>nd</sup> Workshop: 3 <sup>rd</sup> July (Thu) 2:00 p.m. – 3:00 p.m.
	3 <sup>rd</sup> Workshop: 7 <sup>th</sup> July (Mon) 2:00 p.m. – 3:00 p.m.
Venue	1D: Room 311
	2D: Room 509
Notes	1. Students must attend in full school uniform.
	2. Punctual attendance is mandatory. Absences require formal leave
	approval. Unexcused absences will be recorded as attendance
	demerits.
	3. The workshop will be postponed if Red/Black Rainstorm
	Warning is issued or No. 8 Tropical Cyclone Warning Signal (or
	higher) is hoisted, and The Education Bureau announces class
	suspensions.

If you have any inquiries, please call 2461 1555 to contact Teacher Yung Sheung Kwan.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal

16<sup>th</sup> June, 2025

6